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WELKOM, wees welkom…  in de geboortebossen van Lebbeke !!! 

 
 
Geboortebossen in Lebbeke, ook hier draaien onze burgemeester en zijn schepencollege hun hand 
niet voor om… Niks is hun vreemd, gretig doet men dan ook aan uitbreiding van de groene long in 
onze gemeente. Tot daar alles goed… 
 
Uiteraard is de aankondiging en inhuldiging van een geboortebos altijd een feest, omgeven met de 
nodige foto’s en honneurs... Een waar ‘moment van glorie’ voor de lokale notabelen. 
Vanzelfsprekend is dit een goede reden om met een brede glimlach en omgeven met de passende 
lintjes zich te presenteren aan de lenzen van de bevriende pers… 
 
Echter,… de openstelling van zo’n geboortebos mag dan al een feest zijn in het licht en zicht van de 
hele bevolking, later begint de noeste arbeid!!!  
 
Uiteraard moeten hiervoor passende middelen voorzien worden en zijn de vele camera’s niet zozeer 
meer aanwezig. En…, wat ziet men dan? Nog ‘bitter’ weinig -politieke- interesse om de eerder (met 
groot tromgeroffel) ingehuldigde geboortebossen met passende zorg te onderhouden tot een plek 
waar de familie met plezier en zonder enig risico kan terugkeren met de kindjes die hun naam 
gegeven hebben aan een boom… 
 
Geboortebos Broek - Denderbelle… 

Als men de weg een beetje weet, en men zoekt goed dan kan men de ‘voormalige’ en verwachte 
ingang vinden… althans iets wat er zou kunnen voor doorgaan, want van betreden lijkt geen sprake 
te zijn… 
 

 
Evenwel moet en goed op de hoogte zijn… Niettemin, nu 
de plaats gekend is het nog zeer de vraag hoe er te 
geraken, iets later moet men ons natuurlijk gaan 
afvragen hoe men er uiteindelijk moet in geraken. 
 
Mochten we nu in staat zijn om al deze vragen op te 
lossen, dan moet men nog één grote hindernis 
overbruggen, nl wat zijn bomen, wat zijn wilde stuiken en 
valt hier eigenlijk wel iets te zoeken… 
 

 
Het is duidelijk dat de Lebbeekse  
meerderheid weinig aandacht besteedt voor  
het verdere onderhoud… 
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Geboortebos Duivekeetstraat – Lebbeke… 

 
Ook hier is het kommer en kwel !!! 
 
Na enig zoekwerk (omdat het vanaf de straatzijde niet zichtbaar is en al helemaal niet wordt 
aangegeven) kan men vermoeden waar men moet zijn… een smal pad is nog de enige getuige van 
iets wat ooit met veel fierheid werd opengesteld, echter… sindsdien is het DICHTGEGROEID! 
 
Als men met veel overtuiging het onkruid dat dit pad ondertussen overwoekerd heeft doorploegt, en 
men verder geen schrik heeft om enige netelprikken, (tot quasi in de hals) te overwinnen komt men 
aan in het gemeentelijk geboortebos Lebbeke… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Met enig gevoel voor sarcastische humor zou men de meerderheid in het algemeen en de bevoegde 
schepen in het bijzonder de raad kunnen geven om onderstaande borden te plaatsen, aan de ingang 
langs de Duivekeetstraat. Uiteraard is dit ook aangewezen aan het geboortebos, of wat er nog van 
overschiet in de Denderbelle. 

 

 
De onderhoudsstatus van de twee bovenstaande geboortebossen is een realisatie die het huidige 
schepencollege toekomt… Nochtans zegt de burgervaarder te pas en te onpas, “Lebbeke is goe 
bezig…”. Als men het bovenstaande ziet kan men moeilijk anders dan hier eens heel hartelijk om 
lachen, me dunkt!!! 
 

 Maar het kan beter, veel beter !!!  

 
Bovenstaande geboortebossen zijn niet gelegen langs trage wegen. Ook de eerder opengestelde 
trage wegen lagen er in lamentabele toestand bij, tot N-VA de koe bij de horens vatte op de 
gemeenteraad en de schepen voor zijn verantwoordelijkheden plaatse.  
 
Onmiddellijk was het hek van de dam. De meest onwaarschijnlijke verwijten, van miskenning tot 
verzuring en dergelijke passeerde de verbale promenade. Niettemin bleef het College niet 
onbewogen door onze interventie, want kort daarna werd het parcour van de trage weg in Heizijde 
grondig onder handen genomen. Ook het aanpalende geboortebos werd hierdoor van enig 
onderhoud voorzien… 
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Geboortebos Heizijde… 

 

 
 
Zoals uit bovenstaande foto voldoende blijkt kan het inderdaad anders! Na de vermeende 
tussenkomst van N-VA raadslid Peter Huyck aan het adres van Schepen Willems werd na ontkenning 
toch vlug werk gemaakt van een groot herstel in het onderhoud van de aanpalende trage weg. Mede 
hierdoor is er ook werk van gemaakt van het noodzakelijke onderhoud van het geboortebos… 
 
Blijkbaar moet de N-VA fractie de huidige bestuursmeerderheid voortdurend op de huid te zitten om 
ze tot daadkrachtig optreden te begeleiden… 
 

Wie is er nu eigenlijk goed bezig??? 
 
Door de waakzaamheid van de N-VA fractie wordt de huidige meerderheid menigmaal met hun neus 
op de feiten gedrukt van hun vaak falend beleid. Grote projecten verdienen blijkbaar hun aandacht, 
groots en veel pers moeten de acties garanderen… Doch de noodzakelijkheden die de ‘gewone’ man 
raraken in de dagdagelijkse dingen blijken veel minder aandacht te krijgen… 
 
Lebbekenaars, de N-VA fractie is uw partner, ook in de dagdagelijkse dingen… 
 
 
Peter Huyck 
Gemeenteraadslid N-VA. 
 
 
 


